
8. maja se dobimo v Jevnici
Dne 8. februarja 1971 so

se na mostu čez Savo zbralt
predstavnik-i družbenopoLitič-
rvih orgamzacij občin Litija
iin Moste-Polje, med njimi
tudi predsednik skupščme
Polde Mačck. Glavna tcma
razgovora je bila priprava
na srečainje partizanskih ku-
rirjev, ki bo letos v Jevnici,
in sicer na mestu, kjer je
bil med NOB glavni kurirski
prehod prok Save s Štajer-
skc na Dolenjsko, kjer je

bil glavni štab NOV in POS.
Predviidano je bilo, da bi na
tem mestu postavdli spome-
nik. Komisija pa je ugotovi-
la, da je bolj potrebno p o
praviti most, saj so na
njem ponekod take luknje,
da so v nevarnosti ne samo
pešci marveč tudi konji in
osebni avtomobili. Res čud-
no, da se do sedaj ni pripc-
tiiila večja nesreča. Dokončni
sklep komisije, katerega so
podprli tudi borci in tam-
kajšnja krajevna skupnost,
je torej da bo do srečanja
partizansikih kurirjev 8. ma-
ja most dokončno urejen
in popravljen.

Poleg predstavnikov dru-
žbenopolitičraih organizacij so
se sestanka udeležili tudi
predstavniki teritorialnih

enot. Predvideno je, da bodo
Savo s čolnom prekoračili
bivši partizanski kurirji, ta-
ko kaskor med NOB; med
njimi seveda ne bo manjka-
lo prvega čolnarja Miklavža.
V štirih letih NOB so nam-
reč tu prepeljali prek 10.000
borcev in fiunikcionarjev. Za
zaključek sirečanja kurirjev
bodo vojašk(e enote prikaza-
le nov načbn prehoda prek
Save s sodotmimi čokrn in ob
podpori tcri torialrrih enot.

Pričakovatii je, da bo na
tej prireditvi, ki bo vezana
s partizanskim kulturnim
programom, scJdelovalo več
tisoč ljudi.

Maks Burgar


